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Secció oficial
Extracte de les sessions

Acta núm. 372

A les 22 hores del dia 5 d ’octubre de 1933, es 
reuneix el Consell General del Sindicat de Met- 
ges de Catalunya, en sessió extraordinaria, de 
segona convocatoria. Assisteixen els Consellers 
Drs. Corachan, Fornells, Abelló, Brossa, Castro, 
Coll, Masriera, Mestres i' Miquel, Monné, Pey- 
rí, Sellas, Soler i Vilardell.

Plan excusat la seva no assisténcia els doctors 
Bordalba, Cuffí i Mestre i Puig.

Presideix el Dr. Corachan i actúa de Secretari 
el Dr. Fornells.

Oberta la sessió, el Sr. Secretari dona compte 
de qué s’ha convocat aquesta sessió extraordina
ria en compliment de l’acord de la darrera or
dinaria, per tal de tractar de l’apro vació del pro- 
jecte de pressupostos i rassumpte deis metges ti- 
lulars, si bé, aprofitant l’avinentesa de trobar-se 
reunit el Consell, ha cregut convenient adjuntar 
a rO rd re  del Dia alguns altres extrems per con- 
siderar-los dimportáncia i de relativa urgencia.

Es passa a lestudi del projecte de pressnpos- 
tos que va restar pendent en la darrera sessió or
dinaria.

El Dr. Masriera, President de la Comissió de 
Pressupostos, dóna compte d ’haver coníeccionat 
i repartit a tots els Sr's. Consellers el pressupost 
del Casal del Metge, que sacordá en la darrera 
sessió que fos examinat abans de resoldre sobre 
els pressupostos generáis.

Intervé el Dr. Fornells que abans de discutir 
els pressupostos del Casal demana com está la 
liquidació de la construcció de robra i fa algunes 
observacions referents a la necessitat d ’establlr 
préviament aquesta liquidació perqué el Consell 
pugui teñir una impréssió *vacta de la situado 
del Casal.

E 1 Dr. Sellas contesta al Dr. Fornells fent-li 
ayinent les dificultats que hi ha per a practicar 
una liquidació definitiva del Casal, degut a què 
totes Ics facturès i certificacions de les obres han 
d'ésser aprovades pels Srs. arquitectes després 
d una acura da revisió.

Intervé el Dr. Co l que manifesta que s’han 
de separar la liquidació de la construcció del Car 
sai de la part de pressupostos. Que és urgent que 
es presenti aquella liquidació, però que de moment 
té potser molta més importància el pressupost. 
Creu que no s'ha de insistir en la diferenciació 
elitre els pressupostos generals del Sindicat i el 
pressupost del Casal, car en definitiva tot afecta 
igualment la vida econòmica del Sindicat. P ro
posa que s’unifiquin els dos pressupostos perquè 
el Consell pugui tenir una impressió total de la 
marxa econòmica de l’entitat.

E\ Sr. President ofereix ter les gestions opor- 
tuiies perquè amb la major urgència possible cs 
pugui presentar al Consell la liquidació de cons
trucció del Casal i demana que, sens perjuditi 
que després s’uniiìquin els dos pressupostos pre- 
sentats, es comenci a discutir sèparadament per 
tal de guanvàr temps en la discussió.

De conformitat amb el criteri del Sr. Presi
dent, es comenca la discussió del pressupost dei 
Casal.

Intervenen els Drs. Coll, Soler i Daniel, Se
llas, Vilardell, Fornells i la presidència i, final- 
ment, s acorda que es modifiqui el pressupost a 
base de calcular una probabilitat d ’ingressos p .r  
raugment de departaments llogats que actualment 
estan per llogar i que, feta aquesta modificació, 
s'englobin les partides d’aquest presssupost in- 
cloent-’les als pressupostos generals del Sindicrt.

Es passa a l’estudi dels pressupostos adm'nis- 
tratius.


